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Het aantal vierkante meters aan winkelgebied in het stadshart van Almere moet omlaag. Dat zegt voorzitter
Martin Ort van de Ondernemers Vereniging Stadscentrum Almere (OVSA) tegen Omroep Flevoland.

Omdat steeds meer panden leeg komen te staan, moeten ze volgens Ort een andere functie krijgen. Onlangs
sloot Hudson's Bay er de deuren. Ort pleit onder  meer voor meer horeca, onderwijs en vooral woningen. "Onze
binnenstad kent nog geen vijfduizend inwoners. Dat moet echt groeien tot tienduizend of vijftienduizend. Dan
krijg je ook meer reuring in de stad."

Ort vindt verder dat langlopende huurcontracten van tien of vijftien jaar niet meer van deze tijd zijn. De
gemeente komt later deze maand met een detailhandelsvisie.
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